

Shaw College - Calling for Canteen Tenders 2022

The Shaw College is inviting new caterer to operate the 4,575 sq.ft. College canteen which could accommodate a maximum of 250 pax. All kinds of food items are welcome. Vegetarian choices and special food items in menu are encourages. Other than providing regular catering services (including food delivery service in campus), the caterer would be required to provide catering services to College and student activities.

Tender should possess experience in canteen operation. A one-off security deposit and monthly maintenance fee will be required. Successful tenderer is expected to start operating the canteen in August 2022. The closing date of the tendering excise will be on 2 August 2022 at 2:30pm.

The canteen tendering briefing session will be on 20 July 2022 at 2:30pm. For registration, please visit <https://bit.ly/3yK6zOP> or contact Ms. Ng (T:3943 7362) .

Shaw College canteen tendering documents and application form:
https://cutender.bur.cuhk.edu.hk/Tendering_System_PRD

Canteen Management Committee
Shaw College

逸夫書院 - 飯堂招標 2022

本院現招標承辦商承辦飯堂，樓面面積達 4,575 呎，最高可容納 250 人。承辦商提供之食品類別不限，可考慮粥粉麵飯、點心、小菜、中西式快餐等，並能照顧素食者的需要，亦鼓勵提供特色美食。承辦商除提供日常膳食服務外(可包括校園內的外賣)，亦需負責各項書院及大型學生活動之筵席。投標商應具經營飯堂的經驗，並須向大學繳交保證金及每月維修保養費。截止投標日期為 2022 年 8 月 2 日下午 2 時 30 分，成功中標之承辦商需於 2022 年 8 月或之後開始提供膳食服務。

本院將於 7 月 20 日下午 2 時 30 分舉行簡介會，有意參加者可於網上登記：
<https://bit.ly/3yK6zOP> 或致電吳小姐 (電話: 3943 7362) 登記。

承辦逸夫書院膳堂投標章程及表格：
https://cutender.bur.cuhk.edu.hk/Tendering_System_PRD/

逸夫書院餐廳管理委員會啟